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  Fietsagenda 2025  (wt = wintertijd 09.30 uur; zt = zomertijd 09.00 uur)  

Nadere in- 

formatie  

en vertrektijden in 

de wekelijkse  

nieuwsbrief. 
 

VANAF 2025: 

OVERGANG VAN 

WT NAAR ZT BIJ 

DE EERSTE RIT 

IN MEI. 

  Wanneer? Groep Vertrektijd (Heerenmäten) 

Zondag  Route volgens rittenkalender club (op de weg) zt 09.00 uur en wt 09.30 uur 

Zondag MTB/Gravel: zie kalender op website  

Dinsdag Avondrondje op de weg, route/indeling in overleg 18.30 uur en 19.00 uur 

Woensdag Route volgens rittenkalender Tandje Ouder zt 09.00 uur en wt 09.30 uur 

Woensdag Rondje Mittwoch MTB/Gravel (winterperiode) Samsam Beek, altijd 09.30 uur 

Vrijdag Rondje Elten (MTB/Gravel of op de weg) Kerk Elten, altijd 09:30 uur 

Zaterdag Route volgens rittenkalender club (op de weg)  09.00 uur 

Vrijdag Groep 22 +  zt 13.30 uur en wt 13.00 

Redac�oneel 
De lente is begonnen, het fietsseizoen is los, en we trappen 

af met een clubblad vol verhalen en gebeurtenissen. Tijdens 

de ledenvergadering bleek opnieuw hoe moeilijk het is om 

een nieuwe voorzi�er te vinden. We zijn een ac eve vereni-

ging, maar zonder stuurman blij" het las g koers houden. 

Het bestuur blij" dus op zoek; voel jij je aangesproken, meld 

je dan! Ook bij de oproep voor een nieuwe eindredacteur 

blij" het nog oorverdovend s l. Zoals je in dit blad kunt le-

zen, is er ongekend talent in onze club, dus ook een goede 

voorzi�er en een eindredacteur moeten er zijn onder de 

(jongere) leden! Als club trekken we nog steeds nieuwe le-

den aan; vier van hen stellen zich voor in dit blad. De ope-

ningsrit begon grijs, nat en met frisse tegenzin. Geert van 

den Bosch beschrij" heel beeldend hoe die rit verliep, en 

hoe — zoals zo vaak — de zon doorbrak. Eind goed, al goed: 

men eindigde op het zonnige terras van Plok (onze sponsor), 

waar iedereen genoot van gra s koffie en gebak, en de sfeer 

direct zomers werd en nog lang bleef. Zoals gebruikelijk blikt 

Ab Lubbers met trots terug op de organisa e van de 

Reichswald Classic, met zowel weg- als gravelroutes door het 

Duitse grensgebied en de Achterhoek. Spannend was het 

uiteindelijke aantal deelnemers, omdat 19 april op Paasza-

terdag viel. Dat onze leden meer kunnen dan alleen trappen, 

bewees André Pes. Wie hem alleen kent van zijn strakke 

tempo op de dijk, stond verbaasd: in het theaterkoor 

schi�erde hij in een hoofdrol. Een stem en uitstraling die ook 

buiten het peloton indruk maakten. Geert en Chris deden 

ieder verslag van hun ervaringen met- en als voorrijder van 

de weg- en gravelri�en bij de Reichswald Classic. Heidi reed 

samen met negen anderen de Gelderse Elfstedentocht. Een 

lange tocht bij prach g weer, over rus ge wegen en langs 

pi�oreske dorpjes. Een dag om in te lijsten. Van Leo Visser is 

er een bijdrage over de rit De Hel van Twente, die — anders 

dan de naam deed vermoeden — een heerlijke ervaring bij 

zonnig en zomers weer bleek te zijn. Fedor van Ba�um 

neemt ons mee in zijn ervaringen op het prach ge fietsei-

land Mallorca en gee" een aantal nu;ge  ps om daar ook 

een keer te gaan fietsen. Tot slot vind je op de laatste pagi-

na’s het overzicht van de clubri�en voor het komende half 

jaar. Zet ze in je agenda en blijf fietsen, verhalen maken, en 

vooral: samen genieten. 
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Bestuur TC de Liemers           

Voorzitter Vacant  Voorzitter@tcdeliemers.nl 

Secretaris Steven Krol 06-51603503 Secretaris@tcdeliemers.nl 

Penningmeester Willem Nass 06-53332467 Penningmeester@tcdeliemers.nl 

Alg. bestuurslid 1 Ed Bouwman 06-22864502 Ledenadministratie@tcdeliemers.nl 

Vz cie. evenementen Sytze Hellinga 06-53472249 Evenementen@tcdeliemers.nl 

Vz. cie. clubfietsen Peer Donkers 06-83512658 Clubfietsen@tcdeliemers.nl 

Coördinatoren commissies Coördinatoren commissies Coördinatoren commissies Coördinatoren commissies                                             

Mountainbike Roy van Dick 06-10925436 MTB@tcdeliemers.nl 

Tandje Ouder Leo Visser 06-51101582 Tandjeouder@tcdeliemers.nl 

TC de Liemers Classic Ab Lubbers 06-51591213  tcdeliemersclassic@tcdeliemers.nl  

Clubweekend MTB Antoon te Braake 06-51189630 Clubweekend-MTB@tcdeliemers.nl 

Clubweekend WEG Steven Krol 06-51603503 Clubweekend-WEG@tcdeliemers.nl 

Samenstelling commissies  

TC de Liemers Classic 
Clubweekend MTB Clubweek- end  WEG 

Tandje Ouder Kascommissie Kleding 

Ab Lubbers C* Jan Henk Braad Leo Visser C* Marco te Witt Sytze Hellinga C* 

Wim Gepkens Stanley Peters Antoon te Braake C* Steven Krol C* Bertie Boerstal Heidi Wullink-Fierkens Heidi Wullink-Fierkens 

Theo Joosten Antoon te Braake    Reserve: Fierkens 

Jos Hendriksen     Jan Schepers Harry Derksen 

       

Handig om te weten   

  

NB. Stilzwijgende verlenging van het lid-
maatschap met een jaar is toegestaan. 
Afmelding dient schriftelijk of per e-mail 
te geschieden vóór 1 december. 

Contributie 2025: 
Gewoon lid:        € 60,00 met, resp. € 61,00 zonder machtiging 

Gezinslid:           € 56,00 met, resp. € 57,00 zonder machtiging 

Dubbel lid:          € 30,00 met, resp. € 31,00 zonder machtiging 

Bank:                Rabobank Duiven, IBAN NL59RABO 0374 803 889 

                           t.n.v. TC de Liemers  
Clubkleding 

Schademeldingen  Steven Krol Secretaris@tcdeliemers.nl 

Vervoerscoördinatie  Per groep afspreken  

Lief en leed Marijke en Ab Lubbers, 0316-527798 

Pas-sets bij BIKE & RUN. Bestellen en betalen via 36 Wielershop—Professionele wielerkleding (36cycling.com).  

Lidmaatschapszaken  Ed Bouwman (adresgegevens: zie boven) Ledenadministratie@tcdeliemers.nl 

Contributiezaken Willem Nass Penningmeester@tcdeliemers.nl 

Colofon Wiel aan Wiel 

Eindredactie Wie geeft zich op?     

Redactie  Jopie Boone-Baarends Spinet 11 6904 PD Zevenaar 0316-332200 jopieboone54@gmail.com 

Redactie (alle kopij) Antoon te Braake Schellenkrans 21 6904 PS Zevenaar 06-51189630 antoontebraake@hetnet.nl 

Redactie Geert van den Bosch Schoolstraat 28 6942 AJ Didam 06-11742885 geertpuck@gmail.com 

Vormgeving Paul Broere Ringoven 39 6916 LA Tolkamer 0316-543306 bro02118@planet.nl 

Coördinatie bezorgen Frank Peters Past. van Angerenstraat 63 7037 AK Beek(Mfl) 06-12102380 WAW-bezorging@tcdeliemers.nl 

WegkapiteinsWegkapiteinsWegkapiteinsWegkapiteins    GroepGroepGroepGroep    

 A B C D 

Ab Lubbers    X  X 

Adrie Boone       X 

André Pes   X X   

Antoon te Braake  X X  

Arie de Wit     X X 

Dennis Hendriksen X       

Fedor van Battum X X     

Hermano Chin X  X     

Johan Ratgers    X   

Paul Broere      X 

Paul Peters   X     

Peer Donkers  X X   

Ralf Peters X  X     

Wim Peters   X X   

Peer Donkers 06-83512658       pmjjdonkers@gmail.com 

Opstellen nieuwsbrief, toerprogamma voor W.a.W. en coördinator weg 
MTB Continuïteitscommissie 

Roy v. Dick C* Jan Lieftink 

 Frans Peters 

Samenstelling commissies  

www.tcdeliemers.nl 



Wiel aan Wiel nr.  1-2025 3 

 

BestuurlijkBestuurlijkBestuurlijkBestuurlijk    
Woord van de waarnemend voorzitter 
Willem Nass 

Het was even schrikken toen we 

in het eerste nummer van Wiel & 

Wiel lazen dat onze voorzi�er 

Johan van Oosten aankondigde 

dat hij op de ALV van maart na 

meer dan 20 jaar in zijn tweede 

periode defini ef stopt als voor-

zi�er van TC de Liemers. 

 

Zijn herhaalde oproepen gedu-

rende een langere periode voor 

een opvolger bleven zonder re-

sultaat. Verder uitstel was voor 

Johan geen op e meer. Jammer 

dat het zo gegaan is. 

Met instemming van de ALV is 

Johan benoemd tot erelid, een 

welverdiende onderscheiding 

voor de vele jaren van bestuurlij-

ke inzet voor onze Vereniging. 

 

Voor de achterblijvende be-

stuursleden een uitdaging om de 

leeggevallen plek ingevuld te krij-

gen.  

Inmiddels zijn we weer wat ver-

der in de  jd en het ziet ernaar 

uit dat we in de najaarsvergade-

ring voorstellen kunnen doen om 

het bestuur weer op peil te krij-

gen. 

 

Dat ondanks de bestuurlijke peri-

kelen de Club doorgaat moge 

blijken uit een buitengewoon 

succesvol georganiseerde en ver-

lopen TC de Liemers Classic 

2025.  

 

Het financieel resultaat mag er 

ook zijn. Dank aan de Classiccom-

missie en de vrijwilligers. 

 

Het fietsseizoen is gestart met 

een goedbezochte openingsrit en 

draait inmiddels op volle toeren. 

Geniet van de  jd die voor ons 

ligt met veel fietsplezier. 

 

Q 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering van j.l. maart 
Steven Krol 

Thema 

Je moet wat over hebben voor je 

hobby! 

 

De Algemene Ledenvergadering 

 

1. Opening 

Om 20.07 uur opent voorzi�er 

Johan van Oosten de vergadering 

en heet alle aanwezigen van harte 

welkom.  

 

2. Ingekomen stukken en mede-

delingen 

- Ingekomen stukken: Veel NTFU-

berichten; de belangrijkste waren 

de goedkeuring voor onze 

Reichswald en een waarschuwing 

dat er voorzich g moet worden 

omgegaan met het gebruik van 

foto’s. Voor ‘eigen’ foto’s, zoals 

gemaakt door Rinus Kobus, geldt 

dit niet. 

Een e-mail van Paul Peters dat hij 

afscheid neemt als hoofdredacteur 

van Wiel-aan-Wiel.  

De s ch ng Ataro biedt hulp aan. 

De S ch ng Gelderse Elfsteden-

tocht verzorgt een stempelpost bij 

onze thuisbasis. 

- Mededelingen: Enkele huishou-

delijke mededelingen t.a.v. de 

drankjes van vanavond. 

 

3. Verslag van de algemene leden-

vergaderingen van 25 november 

2024 

Het verslag wordt ongewijzigd 

goedgekeurd. 

 

4. Jaarverslag 2024 van de secre-

taris 

Ook dit verslag wordt zonder op-

merkingen goedgekeurd. 

 

5. Financieel verslag 2024 

De penningmeester gee" aan dat 

het gebruik van de ruimte van de 

Atle ek Vereniging fors duurder is 

geworden. 2024 is afgesloten met 

een posi ef saldo. 

Uitgebreid staat onze schatbe-

waarder s l bij een fout in 2023. 

Bij het resultaat van onze Classic 

was het startwisselgeld opgeteld. 

Hierdoor leek de opbrengst aan-

zienlijk hoger dan hij in werkelijk-

heid was. De jaarcijfers waren al 

goedgekeurd. De kascommissie 

had ook het verslag al klaar. Na 

slapeloze nachten en uitgebreide 

zelfreflec e is de situa e boek-

houdkundig verwerkt in de cijfers 

van 2024. 

Leo Visser vraagt naar de cijfers 

van het kledingfonds. Willem Nass 

legt uit dat dit een aparte exploita-

 e is die terug te vinden is in de 

balans. Het kledingfonds hee" in-

middels weer een stevig saldo. Dit 

komt mede doordat zo’n 80 leden 

geen nieuwe clubkleding hebben 

aangescha". Bovendien is nog een 

deel van de oude kleding dankzij 

inspanning van Ab Lubbers ver-

kocht. Ook het resultaat van de 

Rabobank Clubac e komt ten goe-

de aan de club. 

Zijdelings wordt opgemerkt dat dit 

bedrag veel hoger zou kunnen zijn. 

Paul Peters vraagt zich af wat er 

gebeurt met de kledingvergoeding 

van leden die kort na de aanschaf 

hun lidmaatschap opzeggen. Sta-

tutair kan dit deels teruggevorderd 

worden. In de prak jk blijkt dit 

eigenlijk niet te gebeuren. Ed 

Bouwman meldt dat deze situa e 

zich bij één lid hee" voorgedaan. 

 

BestuurlijkBestuurlijkBestuurlijkBestuurlijk    
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BestuurlijkBestuurlijkBestuurlijkBestuurlijk    

6. Verslag kascommissie 

Marco te Wi� krijgt het woord. Sa-

men met Heidi Wullink hee" hij de 

penningmeester uitgebreid be-

vraagd en hebben zij de financiële 

gegevens onderzocht. Alles bleek 

prima in orde. 

De penningmeester wordt decharge 

verleend. De kascommissie wordt 

bedankt. 

 

7. Benoeming kascommissie 

Marco te Wi� moet nu statutair 

stoppen. Jan Schepers was reserve 

en wordt nu naast Heidi benoemt 

tot lid van de kascommissie. 

Theo Polman biedt zich aan als re-

serve. 

 

8. Jaarprogramma 2025 commissies 

(kort overzicht) 

- Toerfietsen (Peer Donkers) Het 

wegprogramma dat Peer met Paul 

Broere gemaakt hee" staat in Wiel-

aan-Wiel. 

De openingsrit hee" al plaats gevon-

den. Ongeveer 60 leden namen hier 

aan deel. 

Het animo voor de maandelijkse gra-

velrit viel tegen. Er komen nu goed-

gekeurde graveltochten op de site te 

staan in de ‘600’-serie. Ad hoc zal er 

via de nieuwsbrief een tocht worden 

aangekondigd. 

De beloofde fietsclinic moet dit jaar 

doorgaan. Het plan is om deze clinic 

 jdens een clubrit te laten plaatsvin-

den. Dennis Hendriksen zal hiervoor 

zorgen. 

De wegkapiteins hebben weer ver-

gaderd. Er zijn geen bijzonderheden 

te melden. 

MTB Roy van Dick is niet aanwezig. 

Geen nieuws van de MTB-afdeling. 

Tandje Ouder (Leo Visser) De op-

komst is goed. Er wordt gezellig ge-

reden. Iedereen is welkom. 

Clubweekenden ‘MTB’ (Antoon te 

Braake) Dit jaar wordt op 5-6-7 sep-

tember in het Teutoburgerwald ge-

reden. 

‘Op de weg’ (Steven Krol) Is nog in 

oriënterende fase. Het weekend zal 

waarschijnlijk plaatsvinden op 15-16

-17 augustus. De loca e is nog niet 

bekend. 

Kledingcommissie (Sytze Hellinga) In 

rus ge fase. Er zijn geen nieuwe 

klachten binnengekomen. 

Evenementen De Reichswald Classic 

(Ab Lubbers) De voorbereidingen 

verlopen goed. Helaas wel veel af-

zeggers onder de ingedeelde vrijwil-

ligers op Paaszaterdag. Het aantal 

voorinschrijvingen valt Ab wat te-

gen; zowel voor de weg als voor de 

gravel pas 50 deelnemers. 

Liemerije wil toch weer meedoen 

met de Parkinsonafdeling. De recre-

antenroute is aangepast tot 35 km. 

Zij starten wel bij Heerenmäten, 

maar finishen bij Liemerije. Er zijn 

inmiddels 12 duofietsen geregeld 

voor het evenement. 

Addy van Beersum is langs wat cam-

pings gegaan in de hoop dat hun 

gasten mee willen rijden. Er is zeer 

enthousiast op gereageerd. Een 

tweede inschrijvingsmogelijkheid zal 

bij de Panoven zijn. 

De lange routes worden niet uitge-

pijld. Er wordt een stempelkaart uit-

gereikt en met een volle stempel-

kaart kan men in de kan ne een ver-

snapering krijgen. De hoop is dat 

hierdoor meer deelnemers na 

afloop naar de kan ne komen en 

wat blijven hangen (gebruiken). 

Redac e (Antoon te Braake)  

Er wordt gezocht naar een nieuwe 

eindredacteur. Iedereen kan zich 

aanmelden. De redac eleden zou-

den graag meer ar kelen ontvan-

gen, zodat zij zelf geen ar kelen 

hoeven te schrijven, maar zich kun-

nen richten op redigeren! Dus een 

oproep aan alle leden om een ver-

slagje in te sturen van een mooie rit 

of belevenis. 

Ook de website hee" input van be-

stuur en leden nodig! 

Sociale media (Geert van den Bosch) 

Hernieuwde oproep: Deel de Face-

bookpagina’s. Juist nu de Reichswald 

er aankomt. 

 

9. Bestuursverkiezing 

De penningmeester Willem Nass en 

de secretaris Steven Krol moeten 

statutair a"reden en zijn herkies-

baar. Er zijn geen tegenkandidaten 

voorgedragen. 

Beiden worden per acclama e her-

benoemd voor een periode van drie 

jaar. 

 

De voorzi�er Johan van Oosten 

treedt nu af. Er is geen opvolger. 

Peer Donkers wil wel voorzi�er wor-

den, maar dan moet iemand anders 

tot het bestuur toetreden en de ta-

ken van Peer overnemen. Een ande-

re mogelijkheid is dat iemand zich 

kandidaat stelt voor het voorzi�er-

schap.  

Er wordt geen besluit genomen. Het 

huidige bestuur gaat vooralsnog 

zonder voorzi�er verder. 

 

10. W.v.t.t.k./Rondvraag 

Leo Visser vraagt of het niet genoeg 

is dat de Wiel-aan-Wiel alleen digi-

taal verschijnt. 

Het bestuur zal zich hierover nog 

eens beraden. Het blad is financieel 

gezond. Door verspreiding op diver-

se openbare plekken verhoogt het 

de zichtbaarheid van onze club. Lees 

je een digitaal blad net zo uitge-

breid? 

Ab Lubbers vraagt aandacht voor de 

jaarlijkse reanima etraining. Antoi-

ne Ross was de vorige keer zeer te-

leurgesteld toen veel mensen die 

zich hadden opgegeven niet ver-

schenen. 

Ber e Boerstal vraagt om verplich-

 ng om verlich ng te voeren, voor 

en achter, bij slecht zicht. Het zou de 

veiligheid van eenieder ten goede 

komen. 

 

Erelid Johan van Oosten 

Willem Nass wil namens het bestuur 

de aanwezige leden instemming vra-

gen - dit moet statutair - om Johan 

van Oosten tot erelid van onze ver-

eniging te benoemen. 

De vergadering gaat unaniem ak-

koord, weer per acclama e. 

 

Willem houdt een toespraak voor 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering van j.l. maart (vervolg) 
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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van j.l. maart (vervolg) 

BestuurlijkBestuurlijkBestuurlijkBestuurlijk    

BestuurlijkBestuurlijkBestuurlijkBestuurlijk    

Afscheid van Johan van Oosten als voorzitter  
Willem Nass 

Johan. Johan is van 1984 tot 1989 

ook voorzi�er geweest van onze 

TC. Daarna hee" hij zich ingezet 

voor de NTFU, medeoprichter. In 

2005 werd hij opnieuw benaderd 

voor een bestuursfunc e en werd 

hij opnieuw voorzi�er. 

Door een beperking van het ge-

zichtsvermogen fietst hij niet veel 

in groepsverband en is zijn zicht-

baarheid door het jaar heen wat 

minder geweest. 

Johan krijgt uit handen van Willem 

een glazen schild waarop het ere-

lidmaatschap vermeld wordt en 

krijgt uit handen van Marijke Lub-

bers een bos bloemen. 

 

11. Slui�ng 

Het laatste woord is voor Johan. 

Hij bedankt Willem voor de mooie 

woorden en is al jd blij geweest 

met het in hem gestelde vertrou-

wen. Beide keren dat hij gevraagd 

werd voor het bestuur hee" hij 

aangegeven dat hij dat wel wilde 

doen, maar alleen als voorzi�er. 

“Dan heb je het minste te doen.” 

Zijn boodschap aan alle leden van 

onze vereniging; 

“Ik vind dat je voor je hobby wat 

over moet hebben!” 

 

Na deze wijze woorden sluit hij om 

21.35 uur de vergadering, maar 

niet na een woord van dank tot 

Marijke en Ab Lubbers gericht te 

hebben voor de verzorging van de 

bar. 

 

Q 

Willem houdt een toespraak 

voor Johan. Johan is van 1984 

tot 1989 ook voorzi$er ge-

weest van onze TC. Daarna 

hee' hij zich ingezet voor de 

NTFU, medeoprichter. In 2005 

werd hij opnieuw benaderd 

voor een bestuursfunc2e en 

werd hij opnieuw voorzi$er. 

 

Beste Johan 

 

Vandaag treed je terug uit het 

bestuur en sluit je een lange 

bestuursperiode af. 

Alles bij elkaar ben je 23 jaar 

voorzi�er geweest. 

Dat is bijna de hel" van zolang 

deze club bestaat. 

 

Het is eigenlijk helemaal niet 

gezond dat je zolang op het 

pluche blij" zi�en. 

Maar goed, je hebt toch de 

club in die periode bij elkaar 

gehouden. 

Ook in jouw  jd is de vereni-

ging, wat aantal leden betre", 

mooi toegenomen. 

We hebben zelfs de 300+ aan-

ge kt. 

Je zichtbaarheid was welis-

waar beperkt maar dat had 

alles te maken met je ge-

zichtsvermogen waardoor 

fietsen in groepsverband niet 

goed mogelijk was. 

 

Je laat grote schoenen achter 

en het zal niet makkelijk zijn 

om die te vullen. 

Zoals je hebt gemerkt hee" de 

vergadering zojuist besloten 

om je te benoemen tot erelid. 

Dit erelidmaatschap is meer 

dan verdient. 

 

We zijn zeer erkentelijk en 

dankbaar dat je zoveel  jd, 

jaar na jaar, aan deze club 

hebt willen besteden! 

 

Q 
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Voor de meesten van ons is fietsen de grootste hobby, 

ik heb ook een andere hobby. Wandelen en fietsen doe 

ik om mijn lichaam in vorm te houden. Mijn geest houd 

ik scherp door ac ef te zijn in een Liemers Theaterkoor 

genaamd The New Voices. Toen ik in 2022 na 48 jaar 

klarinet gespeeld te hebben stopte met de Leo Harmo-

nie, ging ik al snel op zoek naar ‘iets’. Een kennis van mij 

 pte me op dit koor. Na enkele proeflessen mocht ik 

audi e doen waarna ik uiteindelijk slaagde als Bas 2, de 

diepe bas. Als klarine;st moest ik mijn instrument be-

heersen maar had al jd par jen en de dirigent voor de 

neus. Zingen in dit koor is zoveel moeilijker maar ook 

zoveel leuker. Het theaterkoor bestaat al ruim 30 jaar 

en hee" een reputa e hoog te houden. Alles wordt uit 

het hoofd gezongen. Dat betekent dat je de teksten, de 

toonhoogtes, de pasjes, de mimiek; kortom alles uit je 

hoofd moet leren. Op een klarinet heb je geleerd een C 

te spelen; na bijna 3 jaar zingen kan ik die nog steeds 

niet uit mijn hoofd zingen, 

die toonhoogte haal je uit 

de muziek die gespeeld 

wordt. 

Afgelopen Oktober mocht 

ik enkele rolletjes spelen 

bij mijn 2
e
 show : Disco-

theque. Ik vond het gewel-

dig dat ik enkele fiets-

maatjes had kunnen over-

tuigen om te komen luiste-

ren en kijken. Zoiets deel 

je toch graag. In mijn rol 

had ik de eer om het hart 

te stelen van Jacqueline, 

de partner van ons lid Antoon te Braake. Na afloop 

werd ik gelukkig door Antoon en hun kinderen lachend 

opgenomen als nieuw familielid. Bijgaande foto’s zijn 

gemaakt door onze huisfotograaf: Tom Harder. 

Een andere hobby. 
André Pes 

DiversenDiversenDiversenDiversen    
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Nieuwe ledenNieuwe ledenNieuwe ledenNieuwe leden    

4 nieuwe leden stellen zich voor   

Jopie Boone-Baarends 

 Van harte welkom en veel plezier. 

Ik ben Henk Wesselink,  

Gehuwd, 68 jaar en woon in Didam sinds 2006.  
 

Hiervoor 15 jaar in Zevenaar gewoond en des jds ac ef lid geweest van AV de Lie-

mers en zelf wegatleet.  
 

Sinds die  jd ook wisselend gefietst met MTB en later racefiets.  
 

Hobby’s : tuinieren, old mer restaura e en rijden, vakan es met caravan, skiën.  
 

Vervroegd pensioen sinds 2020 en sindsdien ondanks genoeg  jd weinig spor ef 

bezig geweest. Ik bleef uitstellen om weer spor ef wat ac efs te gaan doen. Lijkt mij 

heerlijk, ook gezien de vele mogelijkheden, bij de fietsclub te horen. 
 

Zowel spor ef als sociaal. Ik hoop dan ook nog veel km’s, samen te kunnen maken. 

Hoi ik ben Thijs Huijbers.  
 

Ik ben 40 jaar oud en werk bij Coöpera e VGZ.  
 

Daar ben ik als Product Owner verantwoordelijk voor applica es die op de website 

draaien om bijv. je zorgverzekering af te sluiten/wijzigen en te zoeken naar een ge-

contracteerde zorgverlener. 
 

Ik heb mij aangemeld omdat ik op zoek ben naar meer uitdaging en sociale contac-

ten nadat ik via familie/buurtgenoten wat introduc e ri�en gedaan heb. Zelf fiets ik 

al jaren bijna wekelijks in MonYerland/Elten. Echter ik heb sinds ongeveer een jaar 

een racefiets en ben dit nu aan het ontdekken. Mijn ambi es zijn om qua inhoud te 

groeien naar de afstanden van 80 tot 100 km. 
 

Naast fietsen wil ik nog wel eens voetballen op de zaterdagochtend en heb ik twee 

zoons van 7 en 9 die om het weekend bij mij zijn. 

Naam: Dominique van Heusden. 
 

Beroep: Burgermedewerker bij de Koninklijke Landmacht. Daarvoor was ik Militair. 
 

Lee"ijd: 33. 
 

Waarom lid: Ik heb al een aantal keer mogen meefietsen en dat is mij goed beval-

len. Ik vind het fijn dat er verschillende tempo groepen zijn. 
 

Fietservaring: rela ef weinig, ik heb vorige jaar in mei mijn eerste racefiets aange-

scha". Na 6 maanden bleek ik het toch erg leuk te vinden en heb ik alweer een an-

dere fiets gekocht. Zo blijkt maar weer eens dat het wielrenvirus zeer besme�elijk is 

haha! 
 

Ambi es: Groeien in de sport 
 

Andere hobby’s: ik dart graag, poets graag onze auto's en uiteraard vind ik het fijn 

om  jd met vrienden en familie door te brengen. 

Mijn naam is Frits Rhebergen woonach g in Zevenaar.  
 

Ik ben 67 jaar en m.i.v. 1 april 2025 met pensioen. 
 

Ben lid geworden omdat ik nu ik met pensioen ben meer vrije  jd heb om wat vaker 

en samen met een groep te fietsen. 
 

Ik fiets inmiddels sinds 1985 samen met een collega wekelijks op zondagen met 

soms een wat langere georganiseerde tocht. 
 

Naast het fietsen zijn mijn hobby’s gitaar spelen en voetbal (kijken in het stadion en 

op de TV)  
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Verslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteit    
Openingsrit: Eind goed, al goed 
Geert van den Bosch 

Al ruim een week scheen alleen 

maar de zon, de temperaturen lie-

pen steeds verder op. Vrijdag 21 

maart was het zelfs korte-broeken-

weer. Maar toen zondag 23 maart 

de wekker ging was het grijs, het 

was nat. Eerst maar eens even Bui-

enradar er bij pakken. Mmm, wol-

ken en motregen gee" de app aan. 

 

Zo begonnen veel TC de Liemers-

leden deze zondag vol met twijfels: 

Ga ik wel of niet mee doen met de 

openingsrit? 

Als ik wel ga, welke kleding zou dan 

het beste zijn? 

Gaat de openingsrit zo wel door? 

Even Whatsapp checken. 

Als ik wel ga, krijg ik gra s twee 

koffie plus appelgebak. Verdien ik 

toch 15% van mijn  lidmaatschaps-

geld terug. 

Zouden mijn maten wel of niet 

gaan? 

Klopt dat Buienradar trouwens 

wel? 

 

Uiteindelijk telden Ab en Marijke 

toch nog 55 deelnemers die de 

motregen gingen trotseren en 

hoopten op verbetering van het 

weer in de loop van de ochtend. 

Zoals al jd riep Peer met natuurlijk 

gezag op tot een juiste groepsinde-

ling en konden we op weg. Als eer-

ste vertrok uiteraard de (best goed 

gevulde) A-groep, daarna twee B-

groepen en zo verder. Uw redac-

teur nam plaats in de tweede B-

groep. Al na een kilometer of vijf 

troffen we de A-groep aan langs de 

kant van de weg, vertwijfeld om 

zich heen kijkend: lekke band in de 

groep, en nog wel bij zo’n superso-

nisch wiel. Je ziet ze denken: tegen 

de  jd dat dit is verholpen wordt 

het nog een kluif om die andere 

groepen weer in te halen…. 

Ondertussen miezert het gewoon 

door, maar we worden vooral klets-

nat van het opspa�end water, en 

zand en modder af en toe, van onze 

voorgangers. Eigenlijk zijn de beste 

plekken op kop! Daarbij voelt het 

natuurlijk ook een stuk kouder aan 

dan de dagen voorafgaand aan de 

openingsrit. En terwijl we over de 

diverse dijken fietsen blij" het nat, 

nat, nat.  

 

Maar dat is niet het enige pro-

bleem. Het lijkt wel of Angerlo een 

ves ng is geworden. Zo’n beetje 

elke weg die we volgens de route 

moeten nemen via Angerlo is afge-

zet. Het blijkt namelijk ook de zon-

dag van de halfvasten-optocht in 

Angerlo te zijn! En hoewel die op-

tocht pas om 13.00 uur begint, 

staan er onverbiddelijke “gele hes-

jes” naast de hekken geposteerd, 

die ons manen een andere route te 

kiezen. Maar dan moet je wel een 

slimme Garmin hebben, met een 

baasje die dat apparaat goed  be-

grijpt. Hoe dan ook, de eerste B-

groep raakt hier het spoor bijster 

en arriveert pas veel later bij Plok. 

Intussen worden de wegen gelukkig 

steeds droger, niet overal hee" het 

even serieus gemiezerd. Sterker 

nog, zo af en toe doet de zon een 

poging de wolken te overwinnen. In 

ieder geval voelt dat een stuk min-

der fris aan en wordt het weer leuk 

om te fietsen. Onderweg spo�en 

we nog twee keer fotograaf Paul 

Broere die de nodige ac efoto’s 

schiet. Intussen nadert onze groep 

de eindbestemming, nog maar een 

kilometer of vier-vijf, als we achter 

ons ineens geschreeuw horen: 

“Fietsers achter, opzij, opzij!” De A-

groep is net op  jd om ons in te 

halen en zo als eerste onze hoofd-

sponsor Plok te bereiken. Aan de 

verhi�e hoofden te zien ging dat 

niet al jd even makkelijk, maar het 

is ze gelukt om als eerste aan de 

bar van Plok te staan en daar hun 

welverdiende koffie met appelge-

bak, al dan niet met een dot slag-

room, in ontvangst te nemen. 

 

En met een kopje koffie in de ene 

hand en het gebakje in de andere, 

loopt iedereen rich ng het terras. 

Want  ja hoor, de zon hee" het, in 

ieder geval voor even, gewonnen 

van de wolken en verwarmd de TC 

de Liemers-leden. Uiteindelijk arri-

veren ook de andere groepen en 

nog even later sluit ook een groepje 

mountainbikers aan. De medewer-

kers van Plok schenken iedereen 

die dat wil nog een tweede of een 

derde kopje koffie en tevreden 

worden de belevenissen van die 

dag uitgewisseld. Met een lekker 

zonnetje voelt het leven toch een 

stuk aangenamer. Eind goed, al 

goed. 

Q 
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Om poten ële belangstellenden tot 

inschrijven te verleiden, liet ik we-

ken van tevoren al weten dat het 

(bijna) al jd goed weer is met onze 

TC de Liemers Reichswald Classic. 

Met de ongewisse hoop dat dat ook 

deze keer daadwerkelijk het geval 

zou zijn. En het werd nog spannend. 

Zelf was ik de week voor de 

Reichswald-datum (19 april, Paasza-

terdag) nog in de Bourgogne voor 

een fietsstage, toch nog wat hoog-

temeters pakken. Met zowel zonni-

ge als regenach ge vakan edagen. 

Gedurende deze week had ik nog 

enkele laatste oproepen tot in-

schrijven op Facebook en Instagram 

geplaatst. Vrijdagmiddag 18 april 

waren we weer terug in Didam en 

bekeek ik ’s avonds na het uitpak-

ken van de reisspullen nog even 

mijn mail. Ja hoor, een WeTransfer 

van Paul Broere met foto’s van de 

opbouw-werkzaamheden voor de 

Classic. Pfff, toch maar even mijn 

laptop opstarten, je wilt die vrijwil-

ligers natuurlijk niet in de kou laten 

staan. Ze hebben toch top-werk 

geleverd. De foto’s op Facebook 

geplaatst, met nog een laatste op-

roep om toch vooral met de Classic 

mee te doen.  

Gelukkig bleek het de bewuste za-

terdag ook nog eens écht mooi 

weer te zijn. We hebben de gehele 

dag kunnen genieten van een stra-

lende zon, en ook nog eens weinig 

wind. En dan zie je in de kan ne 

een blije Ab Lubbers, want mooi 

weer betekent de nodige last minu-

te inschrijvers ter plekke. Nou ja, 

een rela ef blije Ab dan, want echt 

tevreden over het aantal inschrij-

vingen is ie maar zelden. Het bleken 

er uiteindelijk toch ruim 380 te wor-

den, ik vind dat een prima aantal. 

Vorig jaar hadden we er bijna 360, 

voor het eerst sinds  jden geen ver-

dere daling, integendeel. 

Zelf had ik mij ingeschreven voor de 

125 km-versie. Tegen 9 uur kwam ik 

aan, blijkbaar een populaire 

star;jd, gezien de lange rij voor de 

bewaakte fietsenstalling. Top gere-

geld. Snel even de kan ne in om de 

inschrijving defini ef te maken. Ik 

kreeg een kaartje voor de veerpont 

en een stempelkaart mee. Snel nog 

even een kopje koffie en op zoek 

naar de voorrijders van de 125 kilo-

meter. Tip voor de organisa e: de 

communica e vooraf en ter plekke 

over de voorrijders mag iets duide-

lijker. Het is voor de argeloze deel-

nemer nogal zoeken wie wat wan-

neer doet… 

De voorrijders van de 125 km-

afstand bleken Henk Pinta, Mar n 

Heijneman en Marco Jansen te zijn. 

Althans, Henk en Mar n bleken de 

voorrijders te zijn, en Marco bom-

bardeerde zichzelf tot “achter-

rijder”, om zo de boel in de gaten te 

kunnen houden. Ik sloot mij bij hem 

aan, voor hem een keuze, voor mij 

noodgedwongen “aanhaken”. Maar 

ik moet zeggen, Henk en Mar n 

deden het de hele dag prima, een 

stevig tempo, maar niet té. In totaal 

begonnen we met een groepje van 

zo’n 10-11 mannen. Grappig dat 

deze groep in de loop van de rit 

steeds groter werd, zo af en toe 

“raapten” we toch andere individu-

ele deelnemers of zelfs groepjes op 

die zich bij ons aansloten.  

En het werd zomer.....euh zonnig 
Geert van den Bosch 

Verslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteit    

V.l.n.r. Rob Heymen, Arnoud Vos en Guus Verhagen in Persingen. 
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Kerkstraat 44 

6901 AD Zevenaar 

0316—52 32 96 
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Toen werd het zomer....euh zonnig (vervolg) 
Verslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteit    

Het leuke van zo’n gemêleerde 

groep is dat je weer nieuwe men-

sen leert kennen. Zo hadden we 

een vrolijke, praatgrage deelnemer, 

die bijna zijn hele leven in Lobith 

had gewoond en voor wie de tocht 

een soort back to the roots-

belevenis was. Hij stopte wel aardig 

wat energie in het keuvelen met de 

andere leden, wat hem al snel de 

bijnaam “de Kletskous” opleverde. 

Energie die hij met de klimmetjes 

overigens wel tekort kwam. Een 

andere deelnemer was aan het oe-

fenen voor de “Tour du ALS”, waar-

bij je op 12 juni de Mont Ventoux 

beklimt met als doel geld in te za-

melen om de ziekte ALS te bestrij-

den. Hij had zelf zijn 60-jarige zwa-

ger aan deze ziekte verloren en was 

vastberaden dit jaar de Mont Ven-

toux drie keer te beklimmen. Dat 

zijn indrukwekkende gesprekken. 

Onze oudste groepsdeelnemer was 

75 jaar. Hij zat nog 2 tot 3 keer per 

week op de racefiets en dat was te 

merken. Prach g! Gevraagd naar 

hun “review” van de Classic waren 

ze unaniem: wat een prach ge, 

afwisselende tocht in een hele 

mooie omgeving, goed verzorgd en 

een super begeleiding vanuit de 

voorrijders. Niemand zou dit willen 

ruilen voor de superdrukke ama-

teur-Amstel Gold-tocht. 

Over de prima verzorging gespro-

ken, dat kan ik alleen maar bea-

men. We kwamen langs drie ver-

zorgingsposten. De eerste op een 

prachtloca e, aan de dijk bij het 

kleinste kerkje van Nederland te 

Persingen. Arnoud Vos, Guus Ver-

hagen en Rob Heijmen hadden er 

duidelijk zin in en ontvingen ieder-

een goed gemutst, waarbij Arnoud 

de deelnemers meteen maar proac-

 ef van een stempel op zijn stem-

pelkaart voorzag. Het prach ge 

weer had duidelijk een posi eve 

invloed op iedereen. De tweede 

post was in Duitsland bij het 

Reichswalder Dorfscafe en de der-

de bovenaan de Eltenberg, ook bei-

de goed verzorgd. Al waren wij bij 

de laatste net op  jd, want de ont-

bijtkoek was helemaal op toen wij 

onze tocht weer vervolgden. 

 

Helaas viel de inmiddels steeds gro-

ter gegroeide groep na de muur 

van Zeddam in drie groepen uiteen. 

Het korte, explosieve klimmetje viel 

blijkbaar niet bij iedereen even 

goed. Met name Kletskous had het 

daar moeilijk. Uiteindelijk besloten 

Mar n en ik ons te laten terug zak-

ken, zodat Mar n hem met name 

met de beklimming van de Peeskes-

bult, de laatste klim van deze route, 

wat moed kon inspreken. Met als 

resultaat dat de groepen twee en 

drie vlak voor Zevenaar toch weer 

ineen konden smelten.  

 

Op naar de finish, op naar het ter-

ras! 

Daar bleek dat de truc van Antoon 

te Braake, een volle stempelkaart 

kon je voor een kopje thee of koffie 

of een glaasje fris inwisselen, zeer 

goed uitpakte. Veel mensen, waar-

onder ook ondergetekende, brei-

den de gra s bestelling meteen uit 

met een broodje huisgemaakte bal 

of een andere versnapering. Het 

terras bleef lang lekker vol met een 

gezellige sfeer en een lekker tem-

peratuurtje, dus ik denk dat de bar 

een prima omzet voor de club hee" 

gedraaid. Ook de diverse sponsoren 

kregen zo de nodige aanloop. Ik 

vond dat ik mijn frisje en balletje 

gehakt wel had verdiend: mijn Gar-

min gaf aan: 129 km, een gemiddel-

de van 27,6 kilometer/uur en zo’n 

650 hoogtemeters. En een iets brui-

ner gezicht, want het bleef zonnig. 

Q 

De tweede post was in Duitsland bij het Reichswalder Dorfscafe 
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Over technisch uitzendbureau MVO Flex 

Als technisch uitzendbureau bemiddelt MVO Flex bij allerhande personeelskwesties voor bedrijven en instanties in 

de technische sector. We bieden nieuwe kansen aan getalenteerde vakmensen en zorgen voor de meest geschik-

te kandidaten voor ondernemingen. Naast een zo hoog mogelijk rendement voor de bedrijven die wij helpen, stre-

ven we bovendien naar meer dan goed ontwikkelde kandidaten. Werknemers met kennis van zaken en de juiste 

vaardigheden die het verschil kunnen maken. 

Hoe doen we dat? 

Door talent te koesteren, behouden én verder te ontwikkelen. Wij, van technisch uitzendbureau MVO Flex, zijn er 

van overtuigd dat er genoeg technisch getalenteerde vakmensen rondlopen, maar dat het niet altijd meteen zicht-

baar is. We leren kandidaten daarom graag persoonlijk kennen, waardoor we hun vaardigheden en motivaties 

beter in kaart kunnen brengen. Daarnaast bieden we ze verschillende trainingen, cursussen en opleidingen aan, 

zodat onze kandidaten altijd goed voorbereid aan de slag kunnen. Voor de werknemer als voor de werkgever wel 

zo fijn. 

Hengelderweg 22b  

6942 NB DIDAM 

085-732 6620 

Email: info@mvoflex.nl 

www.mvoflex.nl 

Zo werken we 

Korte lijntjes. Daar houden we van. Want iedereen is er ten slotte bij gebaat. U kunt er daarom van op aan dat we 

zeggen wat we doen, maar ook vooral doen wat we zeggen. Zo weet u te allen tijde precies waar u aan toe bent. 

Daarnaast kunnen we hierdoor snel schakelen en leveren we direct het technisch personeel waar u op zit te wach-

ten. Met onze uitgebreide ervaring in werving en selectie vinden we de meest geschikte kandidaat voor de job, 

waarbij we altijd rekening houden met de mens achter het talent. 
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Verslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteit    

Ook dit jaar konden we gelukkig 

zonder belemmeringen onze TC de 

Liemers – Reichswald Classic en 

Gravelrit organiseren. In beperkte 

mate gebeurde dit in samenwerking 

met De Liemerije, voor de deelna-

me van de duofietsers, maar deze 

edi e stond niet meer specifiek in 

het teken van een goed doel. 

We hadden besloten de routes 

enigszins aan te passen en te ver-

fraaien. Zo reden we de route dit 

jaar in omgekeerde rich ng. Dat 

betekende in de prak jk dat deelne-

mers aan de 95, 125 en 165 km al 

na ongeveer 10 kilometer op de 

pont van Pannerden naar Doornen-

burg stonden. 

Alle drie de afstanden vervolgden 

hun weg langs de Waal rich ng de 

Waalbrug bij Nijmegen. Via een lus 

reden de deelnemers naar de eer-

ste verzorgingspost in Persingen, 

waar ze werden getrakteerd op di-

verse versnaperingen. 

Kort hierna splitsten de routes zich: 

De 95 km-route bleef in het polder-

gebied langs de Rijn rich ng de 

Rijnbrug bij Emmerich. 

De 125 en 165 km-routes gingen de 

heuvels in rondom Nijmegen, 

Berg en Dal, de Zevenheuve-

lenweg, Groesbeek en het 

Reichswaldgebied. 

Net buiten Kleve, aan de rand van 

het Reichswald, hadden we een 

mooie loca e gevonden voor een 

tweede tussenstop: het Reichswald 

Dorpscafé, waar de huisgemaakte 

taarten gre g a"rek vonden. 

Vanaf daar ging de route verder 

rich ng de Rijnbrug bij Emmerich. 

Daar kwamen de drie afstanden 

weer samen en reden verder naar 

de Eltenberg, waar de laatste ver-

zorgingspost was ingericht. Op die 

loca e voegden ook de twee gravel-

routes (80 en 120 km) zich bij de 

groep. Ook dit was wederom een 

prach ge plek, gelegen bij de cam-

perplaats. 

Daarna vervolgden de routes hun 

weg via de heuvels rondom 

MonYerland rich ng de finish. Uit 

de reac es van de deelnemers viel 

op te maken dat de routes goed in 

de smaak vielen. Geen wanklank 

gehoord — en uiteraard speelde 

het zonnige weer ook een posi eve 

rol. Na afloop was het dan ook ge-

zellig druk op het terras, wat de bar-

omzet zeker ten goede kwam. 

 

De 60 km recreantenafstand 

 

Deze route stond dit jaar volledig 

los van de bovengenoemde GPS-

routes om verwarring te voorko-

men. De 60 km was namelijk volle-

dig uitgepijld. Ondanks het prach -

ge fietsweer was de deelname he-

laas erg laag, ook al hadden we een 

extra startloca e bij sporthal De 

Panoven in Giesbeek ingericht. 

Voor de deelnemers met Parkinson 

hadden we enkele afsteeklussen 

opgenomen in de route, maar daar 

werd helaas weinig gebruik van ge-

maakt. 

 

De gravelroutes 

 

Er waren dit jaar twee nieuwe gra-

velroutes: één van 80 km en één 

van 120 km. Beide routes begonnen 

gezamenlijk en voerden via de 

Greffelkamp, het Wehlse Bos en 

Stroombroek in de rich ng van café 

Onland in Doe nchem. 

Bij café Onland splitsten de routes 

zich: 

De 80 km-route ging vanaf daar 

terug via de vispassage langs 

de sluis in de Oude IJssel, ver-

Verslag van de TC de Liemers Reichswald Classic en Gravelrit op zaterdag 19 april 2025 
Namens de commissie: Ab Lubbers 
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Verslag van de TC de Liemers Reichswald Classic en Gravelrit op zaterdag 19 april 2025 (vervolg) 

volgens via Zeddam, ’s-

Heerenberg naar de Eltenberg. 

De 120 km-route reed door via Slan-

genburg, Westendorp, Sin-

deren en Gaanderen, om ver-

volgens via ’s-Heerenberg 

eveneens uit te komen op de 

Eltenberg. 

 

Vanaf de Eltenberg liepen beide 

routes weer samen en voerden via 

de Gelderse Poort, Babberich en 

Oud-Zevenaar terug naar de finish. 

Bij het uitze�en van de routes is 

geprobeerd om zoveel mogelijk on-

verharde paden op te nemen. Bo-

ven Doe nchem is dat makkelijk te 

doen, maar daaronder blij" het een 

uitdaging. Desondanks is het gelukt 

om bij beide routes meer dan de 

hel" van de afstand over onverhar-

de paden te laten verlopen. 

Ondanks een kleine daling van de 

inschrijvingen voor de Gravel-rides 

konden we dit jaar bijna 25 deelne-

mers meer dan in 2024 verwelko-

men, een mooie trendbreuk ten 

opzichte van de afgelopen jaren! 

Voor de precieze cijfers, zie de bijla-

ge. De daling blijkt vooral te zi�en in 

de inschrijvingen op de dag zelf. 

 

Terugblik en dankwoord 

 

Al met al denk ik dat we kunnen 

terugkijken op een geslaagd evene-

ment met prach g weer. Ik heb ach-

teraf geen enkele klacht gehoord en 

iedereen leek tevreden — velen ble-

ven dan ook lang nagenieten op het 

terras. 

Toch wil ik afsluiten met een kri -

sche noot: ondanks meerdere op-

roepen en meldingen via de hel-

perslijst in WAW, de nieuwsbrief en 

de app-kanalen, kregen we te ma-

ken met veel (vaak last-minute) af-

meldingen. Dat is bijzonder storend 

als iedereen al is ingedeeld. Het 

meest frustrerend was dat vijf per-

sonen helemaal niet kwamen opda-

gen, zonder enige afmelding. 

Gelukkig waren er genoeg vrijwil-

ligers bereid om de opengevallen 

plekken op te vullen. 

 

Namens de commissie wil ik dan 

ook iedereen hartelijk bedanken die 

op welke manier dan ook hee" bij-

gedragen aan het welslagen van 

onze Classic. 

 

Op naar volgend jaar – dan op zon-

dag 19 april 2026! 
 

QQQQ 

Verslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteit    

Bergstraße Frasselt. 
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Het was al vroeg gezellig druk in 

ons clubhuis. Hans van Huet, Ralf 

Peters en ik waren door Ab uitver-

koren om de gravelrijders zonder 

gps te begeleiden. We dronken een 

bekertje koffie en kletsen wat met 

de mannen die de wegrit zouden 

gaan begeleiden. Kennelijk was het 

zo gezellig dat we onze enige klant 

voor de start al kwijt waren. Rond 

half  en bleek dat er geen deelne-

mers waren die gebruik wilden ma-

ken van onze begeleiding.  

 

We gingen daarom maar gezamen-

lijk op pad. Hans van Huet ging voor 

de 80 km,  Ralf en ik gingen voor de 

lange afstand. We hadden er zin in, 

mede omdat Antoon te Braake een 

nieuwe route had samengesteld. 

Het weer was prima en de eerste 

gravelstroken in het Wehlse Bos en 

MonYerland lagen al spoedig ach-

ter ons. In de snelle onverharde 

afdaling rich ng Braamt zagen we 

plotseling een motorrijder staan. 

Het bleek de filmende Antoon te 

Verslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteit    
De cijfertjes bij de Reichswald Classic 
Geert van den Bosch 

Verslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteitVerslag van een clubactiviteit    
Verslag van de TC de Liemers Reichswald gravelritten 
Chris Wullink 
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IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    
Verslag van de TC de Liemers Reichswald gravelritten (vervolg) 

zijn. Leuk dat er onderweg filmpjes 

en foto’s werden gemaakt. 

 

De eerste stop was bij Het Onland 

en daar werden we hartelijk ont-

vangen door Franklin Stokman en 

Huub Haarlemmer. Na de koffie en 

taart splitste Hans zich af en gingen 

Ralf en ik verder rich ng De Slan-

genburg.  

We waren blij dat het al een paar 

dagen droog was. De modderspo-

ren door de regen eerder in de 

week waren nog goed zichtbaar, 

maar we konden er nu makkelijk 

doorheen. 

 

Onderweg werden we achterhaald 

door twee snelle mannen. Zij vroe-

gen zich vooral af wie van ons twee 

nu Jan is. Ook vertelden ze dat ze 

links en rechts nog wat extra lusjes 

aan de route hadden toegevoegd. 

Later zag ik op Strava dat ze dik 

150 km op de teller hadden staan. 

 

Wij vervolgden onze weg over 

mooie singletracks in de bossen bij 

Varsseveld. Daarna kwamen we 

halverwege de slingerende gravel-

paden bij Sinderen aan bij Ari 

Timessen en André Vreeman voor 

de tweede pauzestop. De zon deed 

inmiddels goed haar best, zodat de 

mouwstukken uit konden. 

 

Met de wind in de rug en met de 

grote plaat erop ging het vervol-

gens snel rich ng de Eltenberg. Bij 

Klein Ne�erden stond een rijder 

met een lege SRAM ba�erij en de 

versnelling op een zware stand 

langs de kant van de weg. Wij, alle-

bei met Shimano onderweg, kon-

den hem niet helpen. We hebben 

hem nog wel de kortste weg naar 

Elten gewezen. 

 

De Eltenberg beklommen we via 

de onverharde achterzijde en de 

Hoynckallee. Bovenop de bult was 

de derde verzorgingspost. Daar 

dronken we nog wat en daarna  

ging het via de Ossenwaard volle 

vaart terug naar de Heerenmäten.  

 

Bij het clubhuis was het al snel ge-

zellig en kwamen ook de mannen 

van de wegrit weer binnendruppe-

len. We hadden genoten van een 

mooie en pittige gravelrit. 

  

Q 
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Verslag: "Broekhuis De Hel van Twente" - 102 km. Woensdag 14 mei 2025 

 Namens de groep:  Leo Visser 

Op woensdag 14 mei 2025 reden elf 

leden van TC de Liemers de inmid-

dels beruchte maar geliefde tocht 

“Broekhuis De Hel van Twente”, 

georganiseerd door wielervereni-

ging Ruiten Drie uit Almelo. De 102 

kilometer versie van deze tocht 

star�e en eindigde bij het clubge-

bouw op Sportpark De Schel`orst 

te Almelo. Om 09.30 uur vertrok 

onze groep, bestaande uit Chris 

Knoop, Steven Krol, Harrie Mooren, 

Harrie Derksen, Rob Heijmen, Joost 

Wennekes, Dick Reuling, Geert van 

den Bosch, Ber e Boerstal, Rudy 

Bach en Leo Visser.  

 

Meteen na de start was het weer 

snel duidelijk: deze route zou geen 

moment vervelen. Afwisselend ter-

rein, korte klimmetjes, boch ge pa-

den en vooral veel draaien en keren 

hielden de renners scherp. De stevi-

ge wind maakte het extra uitda-

gend. De fraaie omgeving en het 

zonnetje zorgde gelukkig voor de 

balans.  

Na ongeveer 15 kilometer kreeg 

onze groep gezelschap van een vier-

tal spor eve dames uit Rijssen – een 

vriendinnen (fiets)groepje dat zich 

moeiteloos aanpaste aan het tempo 

van onze groep.  

Sterker nog: ze bleken uitstekende 

en goed gesoigneerde wielrensters 

en zouden tot het einde bij ons blij-

ven. Dat zorgde ervoor dat we een 

lekker tempo konden blijven rijden, 

maar ook voor extra gezelligheid 

onderweg. Langs de route waren 

meerdere goed verzorgde verzor-

gingsposten, waar we konden bij-

tanken met bananen, krentenbollen 

en gevulde bidons. Halverwege was 

er uiteraard de onvermijdelijke pau-

ze met appelgebak en koffie, die 

zich onder een stralende zon uitste-

kend liet smaken.  

 

Ook het tweede deel van de tocht 

verliep zonder pech of valpar jen. 

Een zeldzaamheid tegenwoordig, 

maar dus reden genoeg om deze rit 

als “zeer geslaagd” te bestempelen. 

Om 13.30 uur reden we gezamenlijk 

het sportpark weer op. Er volgde 

nog een gezellige groepsfoto, een 

vriendelijk afscheid van de Rijssense 

dames en een smakelijke afslui ng 

met de bekende Almelose hambur-

ger in de kan ne.  

 

De tradi onele “derde hel"” werd 

natuurlijk niet overgeslagen. Opval-

lend was weer de grote belang-

stelling voor deze doordeweekse 

tocht – zo groot zelfs dat er bijna 

een tekort aan parkeerruimte ont-

stond, ondanks de beschikbaar ge-

stelde weilandparkeerplaats. Tot 

slot onze dank aan de vele vrijwil-

ligers van Ruiten Drie, in het bijzon-

der aan degenen die bij de gevaarlij-

ke oversteekplaatsen.  

 

Mede dank zij hen was het een on-

vergetelijke dag.  

N.B.: Ook de groep Verhagen was 

van de par j, maar die reden 160 

km. 

Q 

IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    
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Gelderse Elfstedentocht 2025 
Heidi Wullink 

Eind 2024 vroeg Guus of er interes-

se was om de Gelderse Elfsteden-

tocht 2025 te fietsen. Na wat denk-

werk; het is toch 225 km, nogal 

vroeg in het seizoen (m.b.t. trai-

ning) en een mailtje naar de organi-

sa e met de vraag aan hoeveel 

hoogtemeters we ongeveer moes-

ten denken, hebben we ons inge-

schreven. Ik meen dat Randy Pau-

lerberg de allereerste inschrijver 

was. 

In het voorjaar hebben we een aan-

tal langere ri�en gemaakt, waaron-

der een mooi rondje Achterhoek, 

de Holterberg en een prach ge dag 

in de Voerstreek. Naast de gebrui-

kelijke clubri�en zou dit voldoende 

moeten zijn om deze afstand zo 

vroeg in het fietsseizoen te rijden. 

 

Op zaterdag 10 mei was het zover. 

Met Guus Verhagen, Antoon te 

Braake, Carl Cammeraat, Ed Bouw-

man, Hans Wieleman, Ivo Koehorst, 

Randy Paulerberg, Mar n Heijne-

man, Chris Wullink en ik hadden we 

om half 8 in Tiel afgesproken om 

rond 8 uur te kunnen starten. Hans 

was voor de zekerheid rond 7 uur ’s 

ochtends alvast ter plaatse. De zon 

scheen volop en met een voorspel-

de 22 graden beloofde het een 

prach ge dag te worden. Na de 

ontvangst van het startpakket, be-

staande uit een mooi Elfsteden-

shirt, een puik slotje voor de eerste 

150 inschrijvers, bonnetjes voor 

broodjes ham/ kaas en worst, na-

tuurlijk de stempelkaart, en nog 

een keertje plassen, konden we 

vertrekken. We waren de allerlaat-

ste groep die rond 8 uur wegreden. 

 

De eerste stempelpost was in Bu-

ren, na 9 km. De organisa e stond 

keurig aan 2 kanten van de weg 

met een stempel en een houten 

bordje, zodat het stempelen niet 

teveel  jd in beslag zou nemen. De 

volgende stempelposten waren in 

Wageningen en Arnhem. In Rheden 

was de eerste verzorgingspost bij 

de Houtplaats na ongeveer 70 km. 

Vervolgens reden we via de Pos-

bank naar Doesburg en Bronkhorst 

waar we lekker in de zon hebben 

gezeten met koffie en gebak. Na de 

stempel in Zutphen waren we bijna 

op de hel" en draaiden we ook 

langzamerhand van de wind af. Bij 

de Kruisberg in Doe nchem kon 

een broodje ham/kaas worden ge-

haald, naast de nodige bananen, 

ontbijtkoek, krentenbollen en wi-

negums.  

 

Vervolgens op naar Zevenaar waar 

we bij ons eigen clubhuis een stem-

pel en een bekertje bouillon kre-

gen. De vrouw van Ed stond ons 

daar al op te wachten. Hierna re-

den we door naar de stempelpos-

ten in Huissen en Nijmegen. In Nij-

megen was opnieuw een grotere 
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verzorgingspost met een broodje 

worst, naast de gebruikelijke prima 

verzorging. Ivo merkte op dat ik het 

gelletje dat ik nog snel even naar 

binnen gooide ook wel op het 

broodje had kunnen smeren, bij wij-

ze van sausje. 

 

In de laatste 40 km naar Tiel begon 

ik de vermoeidheid goed te merken. 

Gelukkig hadden we de wind achter 

op de dijk en werd er super op el-

kaar gelet. 

Bij aankomst in Tiel werd er nog een 

rondje over de wielerbaan gefietst, 

waarna we met de dik verdiende 

medaille op de foto gingen met de 

rondemiss, Miss Charity. Hoewel we 

’s ochtends als laatste groepje weg-

fietsten, bleven er een  jdje na ons 

nog flink wat mensen binnenkomen.  

 

Door het mooie zonnige weer was 

het gezellig druk bij de finish en ble-

ven de meeste mensen nog een  jd-

je hangen op het terrein. De deelne-

mers en supporters hadden het 

goed naar de zin. Dat had vast te 

maken met de gezellige aankleding, 

de zingende DJ en de inbegrepen 

hapjes en drankjes. Na 4 sinas en 

een bakje patat leek de vermoeid-

heid alweer aardig weg te zakken. 

Bij de loterij had ik mijn zinnen ge-

zet op een shirt van He�y Rake; 

(baanwielrenner He�y van de 

Wouw, die van die olympische me-

daille) maar die ging helaas aan ons 

voorbij. Tenslo�e werd er uit de 

opbrengst van de verlo ng nog een 

cheque uitgereikt aan een goed 

doel, deze ging naar een team dat 

komende edi e mee gaat doen aan 

de Alpe d’HuZes. 

 

We kijken terug op een prach ge 

dag met zijn  enen. De organisa e 

was super, nagenoeg overal water, 

sportdrank, ruim voldoende te eten 

en een hele leuke sfeer. Kunnen we 

volgend jaar gerust nog eens doen!! 

 

Q  

Gelderse Elfstedentocht 2025 (vervolg) 

Mallorca, fantastisch fietseiland 
Fedor van Battum 

Het ging er al een paar jaar over 

binnen de A-groep: "Zullen we een 

keer...?" En daar bleef het dan bij. 

Omdat ik zelf weinig ervaring heb 

met fietsvakan es, maar de ge-

dachte om begin april een weekje 

in kort/kort te fietsen op een 

mooi eiland, leek mij wel wat. 

Wat ook meespeelde, was dat ik 

nog nooit een berg had beklom-

men die hoger was dan de Kahler 

Asten in Duitsland. 

 

Dit had deels te maken met het 

feit dat je als renner tussen de 90 

en 100 kilo toch aardige wa�ages 

moet trappen om ergens boven te 

komen, zeker vanaf een s jging 

van zo’n 8 procent. Een stukje zo-

als de bekende Muur van Zeddam 

of Peeske gaat nog prima, maar 

langdurig druk op de pedalen hou-

den is andere (lees: te veel) koek. 

Verder is zo’n blok van zeven da-

gen fietsen aan het begin van het 

seizoen geen verkeerde start. De 

meesten komen daar niet slechter 

van terug. 

Na een uitvraag bleek er veel inte-

resse, maar uiteindelijk bleef er 

een groepje van vier over: Herma-

no Chin, Mathieu Klaassen, Ralf 

Peters en Fedor van Ba�um. 

Vooral met de aanmelding van 

Ralf (de fietsende rugbyer, voor 

degenen die dat niet weten) was 

ik wel content. Die valt namelijk 

ongeveer in dezelfde gewichts-

klasse. 

Tijdens de donkere dagen zijn we 

een paar keer bij elkaar gekomen 

om een plan te smeden.  

Het plan werd: 

 

Q Geen fietsen meenemen, 

maar huren. 

Q Geen all-inclusive hotel, maar 

een bungalow. 

Q Een huurauto. 

Q Routes rijden, al dan niet aan-

gepast, van een aantal fiets-

maten van Hermano. 

 

Als alles dan geregeld is en 6 april 

dichtbij komt, wordt Weeronline 

excessief bezocht. Zo vroeg in het 

jaar blij" het toch een gokje. Het 

zag er lange  jd slecht uit. Mallor-

ca, en eigenlijk heel Spanje, had 

veel slecht weer, totdat de vier uit 

de Liemers in het vliegtuig stap-

ten. Echt mazzel dus, want de he-
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le week hebben we prach g weer 

gehad. 

 

De reis star�e om 02:30 uur vanuit 

de residen e van Ralf in Didam. 

Vervolgens vlogen we vanaf Düs-

seldorf naar Palma. Alles verliep 

voorspoedig. ’s Ochtends vroeg 

kwamen we aan met een heerlijk 

zonnetje aan de hemel, op zoek 

naar de huurauto. Dat verliep niet 

helemaal soepel, maar uiteindelijk 

kregen we een Peugeot toegewe-

zen waar we met vier grote koffers 

werden ingepropt. Hermano en ik 

boden aan om achterin te zi�en en 

dat hebben we geweten. 70 kilo-

meter achterin opgevouwen met 

een koffer op schoot. We hadden 

al kramp voordat we een meter 

hadden gefietst. Een grotere auto 

of een busje was handiger ge-

weest. 

 

Aangekomen in Pollença haalden 

we als eerste de fietsen op bij Mal-

lorca Cycling. Een aanrader om 

daar je fiets te huren: prima loca e 

en goede service. We besloten ons 

daar meteen om te kleden en de 

fietsen uit te proberen/af te stel-

len. In TCdL-tenue maakten we 

onze eerste kilometers op de ge-

huurde Ridleys: keurige, degelijke 

fietsen met Di2. 

 

Wat meteen opviel, was hoe het 

verkeer met fietsers omgaat. Met 

een grote boog rijdt het verkeer 

om je heen. Soms blijven auto’s 

net zo lang achter je rijden totdat 

jij als fietser het sein gee" dat ze 

mogen inhalen. Ik vond het zelfs 

een beetje gênant. In Nederland 

rijden ze je de vouwen uit het ny-

lon, en lijkt het verkeer steeds 

agressiever te worden. Hoe dan 

ook, als fietser een verademing. 

Het tweede dat opviel was het 

aantal fietsende groepen. Niet nor-

maal, zó veel grote groepen. Het 

fietsen op Mallorca zal economisch 

gezien wel erg belangrijk zijn: over-

al fietszaken, fietsaccommoda es 

en natuurlijk horeca. Dat laatste 

viel me qua prijzen trouwens ook 

nog mee. Ik denk: vergelijkbaar 

met of zelfs iets goedkoper dan 

Nederland (we blijven Hollanders). 

 

Na het heerlijke eerste ritje is Ma-

thieu met de auto naar de bunga-

low gereden en konden wij fiet-

send naar de ‘homebase’. Het 

bleek een heerlijke bungalow met 

alles erop en eraan. Daarna volgde 

een fantas sche fietsweek met 

ruim 600 kilometer en circa 8000 

hoogtemeters, zonder ongelukjes 

of lekke banden. 

Een van de hoogtepunten was de 

zware Calobra-pas. Je start met 

een heerlijke afdaling waar maar 

geen eind aan lijkt te komen en 

onderweg begin je al te zweten bij 

de gedachte dat je diezelfde weg 

weer terug omhoog moet.  

 

Verder de klim naar Cap de For-

mentor, een bekende indoor Tacx-

rit die ik vele malen op mijn zolder 

heb gedaan. Ik was dus erg be-

nieuwd hoe ik die in het echt zou 

ervaren. Het bleek natuurlijk toch 

heel anders te zijn. Vooral de s j-

gingspercentages op de Tacx zijn 

kennelijk wat zwaarder gemaakt. 

Maar de omgeving en het uitzicht 

vanaf de vuurtoren zijn subliem. 

Tijdens de vele ri�en viel de mooie 

natuur van Mallorca op, en speci-

fiek voor mij, de vele mooie zang-

vogels. Twee keer zijn we zelfs de 

hop tegengekomen, met zijn on-

miskenbare geluid. Een waar vo-

gelparadijs. Nog een  p: download 

de app Merlin Bird ID. 

 

Dan nog even de financiën, voor 

degenen die denken: dat is wel 

aardig, zo’n weekje. 

Vlucht, luxe bungalow, goede 

huurfiets, huurauto, boodschap-

pen, lunch, uit eten enzovoort: ik 

kwam uit op zo’n 1500 euro. 

Nog een  p: wij maakten gebruik 

van de app “Wie betaalt wat”. Ide-

aal, want zo kan iedereen willekeu-

rig afrekenen, waarbij aan het eind 

van de vakan e de balans wordt 

opgemaakt. 

 

Het duurste van het eiland (beetje 

gemeen) was het verkrijgen van 

water om de bidons te vullen  j-

dens het fietsen. Bij zo’n Calobra-

pas, waar het enorm druk is en 

iedereen met warm weer snakt 

naar koud water, kan je zomaar 6 

euro betalen voor een klein flesje. 

Verder hebben wij een fantas -

sche, spor eve fietsvakan e be-

leefd, waar hoogstwaarschijnlijk 

wel een vervolg aan gegeven 

wordt. 

 

I love Mallorca.  

(Speciaal voor Sias         ) 
 

Q 

Mallorca, fantastisch fietseiland (vervolg) 
IngezondenIngezondenIngezondenIngezonden    
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Dit keer de ri�enkalenders voor 

Tandje Ouder (hieronder) en de 

Club (op de volgende pagina). 

 

Zoals we dit jaar gedaan hebben 

met de TO indeling vervolgen we de 

kalender zonder erg lange ri�en. 

Er zijn geen aanmerkingen geweest 

op de ri�enkalender van de 1e hel" 

v.w.b. de langste ri�en. Dus boven 

de 100 km. 

 

We blijven onder de 95 km. 

Als het te gek wordt is Adrie Boone 

meestal degene die de ri�en dan 

eventueel inkort tot een aanvaard-

baar aantal kilometers. 

Hopelijk blijven we in het vervolg 

ook gevrijwaard van ongelukken. 

 

Iedereen een gezonde voortze;ng 

van de verschillende ri�en. 

 

Q 

Rittenkalender dinsdagavonden tot einde seizoen. 
Peer Donkers 

DiversenDiversenDiversenDiversen    

Van 1 april t/m 28 oktober iedere dinsdagavond.  
Vertrek alle avonden voor de A en B groep om 18.30 uur. In april, mei, en juni vertrek om 18.00 uur. 

Rittenkalender 2e helft 2025 Tandje Ouder 
Peer Donkers/Paul Broere 

DiversenDiversenDiversenDiversen    
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Clubritten 2e helft 2025 Peer Donkers/Paul Broere 



 

 



 

 


